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Z A P I S N I K 

 
13. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek 21. aprila 2016 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 28 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan Glamočić, Olga 

Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, 

Darija Krkoč, Milojka Lahajnar-Špacapan, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Anja Pečič, 

Slobodan Popović, Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, 

Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz, Vlasta Vežnaver in 

Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotni so bili: Polka Bošković, Patrik Peroša, Nevijo Pucer, Tomaž Slavec in 
Mario Steffe. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so tudi predlog Olge Franca, članice Občinskega sveta za razširitev predloga 
dnevnega reda s točko: »Sprememba načrta razvojnih programov  2016 – 2019, Proračun 
Mestne občine Koper.” 
 
Predlagateljica predloga za razširitev predloga dnevnega reda, Olga Franca, članica 
Občinskega sveta je podala dodatno obrazložitev predloga. 
 
Vilma Milunovič, vodja Urada za finance in računovodstvo, je v imenu župana podala k 
predlogu za razširitev predloga dnevnega reda negativno mnenje. 

1 
PREDLOG 



V razpravi so sodelovali:  Olga Franca, Ingrid Kocjančič, Bojan Tavčar in Aleš Bržan, člani 
Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet predloga Olge Franca, članica Občinskega sveta, za razširitev predloga 
dnevnega reda s točko: »Sprememba načrta razvojnih programov  2016 – 2019, 
Proračun Mestne občine Koper« NI SPREJEL (28 prisotnih – 13 za, 14 proti). 
 
  
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 19 za, 1 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 12. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
17/3-2016   
 

2. Predlog za podelitev priznanj Mestne občine Koper »Priznanje 15. maj« in »Priznanje 
z veliko plaketo« za leto 2016 
 

3. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o lokacijskem načrtu »Marina in 
komunalni privezi« v Kopru – druga obravnava  
 

4. - Predlog zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za leto 2015 
- Poročilo o realizaciji načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem v letu 2015 

 
5. Predlog sklepa o vračilu komunalnega prispevka 

 
6. Predlog poslovnega in finančnega poročila Javnega stanovanjskega sklada MOK za 

leto 2015 
 

7. Predlog sklepa o imenovanju  revizorja za poslovno in finančno poročilo  JSS MOK  za 
leto 2016 
 

8. - Poročilo o delu Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v letu 2015 
- Program dela s finančnim načrtom Javnega zavoda Gasilska brigada Koper za leto    

              2016 
 

9. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

10. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 17/3-2016 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) Zapisnik 12. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 17. marca 2016 v predloženem besedilu. 

 



Ad 2 
 

PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KOPER »PRIZNANJE 15. 
MAJ« IN »PRIZNANJE Z VELIKO PLAKETO« ZA LETO 2016 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja  
MARKO ŠTRKALJ, predsednik Komisije za priznanja in nagrade 

 
V razpravi sta sodelovala Bojan Tavčar, član Občinskega sveta in Marko Štrkalj, predsednik 
Komisije za priznanja in nagrade. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL naslednje 

 
S K L E P E 

 
1. Priznanje Mestne občine Koper - "Priznanje z veliko plaketo" se podeli: 
 

- IRENI ROSA, za vrhunske dosežke v lokostrelstvu ter za pomemben prispevek k 
razvoju in popularizaciji tega športa ter promociji Mestne občine Koper (27 prisotnih 
– 27 za, 0 proti) 

 
2. Priznanje Mestne občine Koper - "Priznanje z veliko plaketo" se podeli: 
  

- AL GRUPPO MUSICALE “CALEGARIA”, per l’approccio musicale moderno, volto 
alla conservazione e promozione del patrimonio musicale popolare, con particolare 
attenzione alla diffusione della tradizione musicale popolare nel dialetto istro-veneto 
 
GLASBENI SKUPINI "CALEGARIA", za moderen glasbeni pristop pri ohranjanju in 
spodbujanju ljudske glasbene dediščine, s posebnim poudarkom na širjenju tradicije 
ljudske glasbe v istrsko-beneškem narečju (28 prisotnih – 28 za, 0 proti)  

 
Ad 3 

 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LOKACIJSKEM 

NAČRTU »MARINA IN KOMUNALNI PRIVEZI« V KOPRU – DRUGA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 
 

POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče.  



Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 26 za, 0 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o lokacijskem načrtu »Marina in komunalni privezi« v Kopru v 
drugi obravnavi v predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 

PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA MESTNE OBČINE KOPER ZA 
LETO 2015 

in 
POROČILO O REALIZACIJI NAČRTOV RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM V 

LETU 2015 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Vsem odborom,  
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 
 

Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 

 
POROČEVALKI: 
 

- kot predstavnici predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo in 
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine. 

 
V razpravi sta sodelovali Olga Franca, članica Občinskega sveta in Vilma Milunovič, vodja 
Urada za finance in računovodstvo. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 24 za, 1 proti) Zaključni račun proračuna 
Mestne občine Koper za leto 2015 v predloženem besedilu.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 24 za, 0 proti) Poročilo o realizaciji načrtov 
ravnanja s stvarnim premoženjem v letu 2015 v predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O VRAČILU KOMUNALNEGA PRISPEVKA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so:  
 

- Predlog sklepa o vračilu komunalnega prispevka  investitorjem Davidu Černetu, Katici 
Jovanovič in Tini Katonar  

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in  
- Odbor finance in gospodarstvo. 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklepu o vračilu 
komunalnega prispevka investitorjem Davidu Černetu, Katici Jovanovič in Tini 
Katonar v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA POROČILA JAVNEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2015 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo:  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor Mestne občine Koper.  
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR FRANCA, pomočnik direktorja Javnega stanovanjske sklada Mestne 
občine Koper. 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 24 za, 0 proti) Poslovno in finančno 
poročilo Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper za leto 2015 v 
predloženem besedilu.  
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU  REVIZORJA ZA POSLOVNO IN FINANČNO 
POROČILO  JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MOK  ZA LETO 2016 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. K predlogu je župan podal pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR FRANCA, pomočnik direktorja Javnega stanovanjske sklada Mestne 
občine Koper. 

 
Razpravljala sta Olga Franca, članica Občinskega sveta in Igor Franca, pomočnik direktorja 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih - 24 za, 0 proti) Sklep o imenovanju  revizorja 
za poslovno in finančno poročilo  Javnega stanovanjskega sklada MOK  za leto 2016 v 
predloženem besedilu. 
 



Ad 8 
 

POROČILO O DELU JAVNEGA ZAVODA GASILSKA BRIGADA KOPER V LETU 2015 
in 

PROGRAM DELA S FINANČNIM NAČRTOM JAVNEGA ZAVODA GASILSKA BRIGADA 
KOPER ZA LETO 2016 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v razpravo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILIJ BRŽAN, direktor Javnega zavoda Gasilska brigada Koper. 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 
Potrdi se Poročilo o delu Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v letu 2015 in daje 
soglasje k Programu dela s finančnim načrtom Javnega zavoda Gasilska brigada 
Koper za leto 2016. 
 

Ad 9 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta so prejeli.  
 
Prejeli so Predlog sklepa v zvezi s soglasjem k imenovanju direktorice Obalnih lekarn Koper. 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljali so: Olga Franca, Maja Tašner Vatovec in Ingrid Kocjančič, članice Občinskega 
sveta ter Igor Hrvatin, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 16 za, 9 proti) naslednji   
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper NE DAJE soglasja k imenovanju mag. Katje 
Gombač Aver, mag. farm.,  roj. 28.11.1975, iz Ankarana, Ivančičeva cesta 4d, za 
direktorico javnega zavoda Obalne lekarne Koper.  
 



Ad 10 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Kot svetnica sem večkrat dobila vprašanje, pa tudi danes je kolegica Olga to omenila. Kdaj 
misli občina oziroma JSS MOK objaviti nov razpis za socialna stanovanja, saj je veliko ljudi v 
občini že obupanih. Razen datuma razpisa nas zanima tudi aktualno število prosilcev, 
prosilcev za socialna stanovanja ter katere aktivnosti so v teku za povečanje nastanitvenih 
kapacitet in kje se nahajajo (natančno lokacijo) vse enote-tako obstoječe kot tiste, ki jih 
občina namerava pridobivati.  
 
Ravno tako nas zanima jasna slika o tem, s koliko enotami razpolaga JSS MOK, kar sem 
sicer danes že zasledila v samem pisnem odgovoru na vprašanje, ki ga je podala ga. Polka. 
Koliko jih je? Odgovor bi vseeno želela. Koliko jih je zasedenih in za kaj se rabijo? (V kolikor 
ne za socialne namene). Prosim za natančen in razčlenjen odgovor.  
 
JSS MOK upravlja tudi z nekaj izrednimi bivanjskimi enotami, neprofitnimi stanovanji, ki 
družinam pripadajo kot začasna namestitev za obdobje največ enega leta, npr. po požaru ali 
kaki drugi izredni okoliščini, ko je družina potrebno takoj najti namestitev. Tako nas zanima, 
koliko je izrednih bivanjskih enot ter če in v kakšnem časovnem razponu se rešuje probleme 
izredne namestitve na posameznih primerih? 
 
INGRID KOCJANČIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Rada bi obvestila vse svetnike, pa tudi Mestno občino Koper o naslednjem: mi smo imeli 
prejšnji teden Svet Krajevne skupnosti Dekani in tam smo obravnavali pobudo stanovalcev, 
ki živijo tam v okolica Lame in dveh gostinskih lokalov, o tem, da nameravajo neke fizične 
osebe tam, na tistem zemljišču, ki je last Adriafin-a, to je pa zemljišče med Bričem in 
dejansko pizzerio “Pod pergolo”, odpreti hotel za pse.  
 
Tja so baje že pripeljani trije kontejnerji. Določeni krajani so se pogovarjali s temi puncami, ki 
mislijo to odpreti. One mislijo, da bodo s tem pač tržili. Delati mislijo z Italijani. Tisti, ki gredo 
na dopust, naj bi tam odložili svoje pse. Menimo, da je lokacija zelo neprimerna za neko 
novo pasje zavetišče, če temu lahko tako rečemo. Vemo kakšne probleme smo imeli v Sv. 
Antonu.  
 
Dajem pobudo oziroma me zanima, koliko je še prostih kapacitet v  Sv. Antonu, ker mislim, 
da dveh lokacij ne potrebujemo. Apeliram, če lahko  kaj naredi komunalna inšpekcija, 
oziroma če nam lahko občina pristopi na pomoč. Prosila bom tudi za podporo vseh svetnic in 
svetnikov. Mislim, da lokacija pasjega hotela, ne vem, kakšen pasji hotel je lahko, če so tam 
trije kontejnerji med dvema gostinskima lokaloma, tja ne sodi. saj vemo, da imajo Dekani 
zapisano v strategiji, da se želijo turistično razvijati. Mislim, da je res neprimerna lokacija. 
 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 
Imam prvo pobudo formalne narave za pripravo sprememb statuta Mestne občine Koper, 
tako da se območje občine uskladi z dejanskim stanjem, torej naselja, ki ne spadajo pod 
Občino Ankaran. To je formalnost. Danes sem slučajno spet prebral statut, pa sem opazil, da 
bi bilo to mogoče dobro uskladit. 



Drugo je vprašanje županu, v praksi je bolj poziv, naj pokliče na zagovor v.d. direktorja 
Komunale Koper oziroma Marjetice Koper glede sprejemanja strateških odločitev podjetja, ki 
bistveno vplivajo na nabor dejavnosti pred sprejetjem strateškega dokumenta, skladno z 
lastnimi akti in potrditvijo tega na občinskem svetu občine. Tu seveda mislim na finančne 
naložbe v dejavnosti, ki niso blizu javnemu komunalnemu podjetju in dokumentu, za 
katerega sem dobil pravkar odgovor, da pač še ni pripravljen, kljub temu da bi moral biti pred 
takimi odločitvami.  
 
Če navedbe medijev tudi držijo, bi rad, da ga pokliče na zagovor glede onesnaževanja okolja 
z odlaganjem mulja in brez dovoljenja Agencije RS za okolje na neprimerni lokaciji in glede 
poglabljanja morja za namene priveza zasebne jadrnice na stroške javnega podjetja. Rad bi, 
da ga pokliče na zagovor in rad bi slišal izsledke tega, kaj je res, kaj ni res. Če navedbe 
medijev držijo in prihaja morebiti do kakih prekoračitev pooblastil, zlorab položaja, delovanja 
zasebnih interesov in podobne stvari, pričakujem tudi klic k odgovornosti in jasno izrek 
primernih sankcij.  
 
DRAGICA VRKIČ KOZLAN, članica Občinskega sveta: 
 
Dajem pobudo oziroma predlog, in sicer: prebivalka Kopra, pogosto sprehajalka na 
Semedelski promenadi, opozarja na nevarnost zaradi izpuščenih psov brez nagobčnika. Na 
promenadi so starejši in otroci, ranljiva populacija, ki se morebitnim napadom izpuščenih 
psov ne morejo izogniti. Preko svetniške skupine naproša za podajo pobude, da pristojne 
službe preverijo, ali je to že urejeno z odlokom o prepovedi sprehajanja odvezanih psov brez 
nagobčnika na javnih površinah. V kolikor je, naj se to preverja s strani pristojnih služb, v 
nasprotnem primeru pa naj Občina Koper oziroma pristojne službe sledijo pobudi občanke v 
izogib nevarnosti zaradi izpuščenih psov na sprehajalni poti »Semedelska promenada«.   
 
PISNO: 
 
“Prebivalka Kopra, pogosta sprehajalka na semedelski promenadi opozarja na nevarnost 
zaradi izpuščenih psov brez nagobčnika. Na promenadi so starejši in otroci, ranljiva 
populacija, ki se morebitnim napadom izpuščenih psov ne morejo ubraniti. 
 
Preko svetniške skupine naproša za podajo pobude, da pristojne službe preverijo, ali je to že 
urejeno z odlokom o prepovedi sprehajanja odvezanih psov brez nagobčnika, v kolikor je naj 
se to preverja s strani pristojnih služb, v nasprotnem primeru naj Občina Koper oziroma 
pristojne službe sledijo pobudi občanke v izogib nevarnosti zaradi izpuščenih psov na 
sprehajalni poti Semedelska promenada.” 
 
MARKO KOCJANČIČ, član Občinskega sveta: 
 
Imam dve vprašanji, in sicer kdaj pričakujete, da boste na Uradu za okolje in prostor Mestne 
občine Koper obravnavali vse prispele vloge glede ugotovitev manjših odstopanj od 
grafičnega dela prostorskih sestavin dolgoročnega in srednjeročnega plana Mestne občine 
Koper in če so ta manjša odstopanja od grafičnega dela teh prostorskih sestavin Mestne 
občine Koper povezane tudi s sprejetjem novega PUP-a Koper, ki še ni sprejet. 
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Podala bi istočasno vprašanje in pobudo v povezavi z delovanjem obalnega zavetišča. Sem 
občasna obiskovalka obalnega zavetišča, tako v preteklosti in tudi sedaj pod novim 
začasnim upravljavcem. Moram povedati, da ob vikendih, kadar imam čas, grem v zavetišče 
pogledati  živali in odpeljati kakšnega kužka na sprehod. Tudi ta vikend sem bila tam. Moram 
pohvaliti, da je zavetišče zgledno urejeno v zadnjem času in da je za živali lepo poskrbljeno. 
Trenutno imajo v zavetišču 19 kužkov in kar nekaj prosto živečih muc. Vprašala pa bi 



predstavnike občine, ker sem dobila odgovor s strani predstavnikov Komunale Koper, zakaj 
je zavetišče ob nedeljah zaprto? Odgovor je bil, da je pač to bila odločitev občine. Vprašala 
bi, če je to res? In zakaj? Istočasno pa dajem pobudo glede na to, da prihajajo lepi, topli, 
poletni meseci, da se ponovno uvede urnik tudi ob nedeljah, tako da imajo sprehajalci, ki 
imajo željo popeljati kužke na sprehod, to možnost.   
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Imam vprašanje, poleg pisnih. Zanima me, do kdaj bodo še zaprti javni toaletni prostori na 
tržnici in zakaj ni bil podan odgovor? Če se ne motim, je bilo to vprašanje tudi “Kje vas čevelj 
žuli” na Radiu Koper. 
 
Nadalje dajem pobudo, ne samo statut, tudi poslovnik je potreben temeljite prenove in naj se 
prilagodi tako, da bo tudi uporabljiv za odbore in komisije. Kajti to sedaj ni. 
 
Nadalje imam vprašanje o sofinanciranju programov turističnih društev in akcij za leto 2015. 
Kot je navedeno, 5-im društvom ni bilo ugoden. Zanima me, katera društva so prejela 
sredstva, koliko sredstev in katera ne ter za katere programe za leto 2015. 
 
PISNO: 
 

1. »SANACIJA STANOVANJSKEGA OBJEKTA DRUŽINE MEŠTROVIĆ PO PLAZU 
V KRNICI 

 
MOK je uredila začasno nadomestno bivališče za družino Meštrović iz Krnice zaradi 
poškodovane stanovanjske stavbe in ocene, da je v objektu nevarno prebivati oz. da objekt 
ni več primeren za bivanje. Od začasne preselitve so minila že tri leta. Družina je bila do 
konca lanskega leta oproščena plačil tudi osnovnih stroškov za stanovanje, trenutno pa teh 
ugodnosti MOK več ne nudi in družina plačuje vse stroške.  
 
Začasno preselitev je potrebno dokončno urediti, zato sprašujem:  
 

- Ali bo MOK pristopila k sanaciji poškodovane stanovanjske hiše družine Meštrović v 
Krnici ali ne? Če da, na podlagi katerega strokovnega mnenja (želim kopijo) in kakšni 
so stroški predvidene sanacije (želim predračun)? Kdaj se bo pričela sanacija? V 
nasprotnem, če je MOK sprejela stališče, da je objekt primeren le za rušenje, kako 
namerava urediti dokončno nadomestno bivališče ustrezno bivališču pred plazom za 
družino in katere aktivnosti v zvezi s tem so potekale v lanskem letu in trenutno 
potekajo? 

- MOK je znano, da se je gospa Diana Meštrović vrnila v svojo poškodovano hišo, da 
ga varuje pred nadaljnjim propadanjem. Družina potrebuje dokončno odločitev, saj 
nadomestno bivališče ni ekvivalent stanovanjskemu objektu pred poškodbo plazu in 
ne more biti dokončna rešitev. 

 
Zanima me tudi, ali je gradnja na področju Krnice trenutno prepovedana in s katerim 
dokumentom je bilo to objavljeno. 
 

2. PRIMESTNI PREVOZI – AVTGOBUSNE POSTAJE IN VOZNI RED 
 
V Dekanih in najverjetneje v številnih zalednih vaseh in naseljih ni označenega prostora 
avtobusnih postaj (ob šoli, v vasi, …), ni postavljena tabla z voznim redom in logično je, da 
krajani nimamo osnovnih informacij o možnostih prevoza z javnim prevoznim sredstvom. 
Avtobusna postaja ob glavni cesti v Dekanih pa je izredno zanemarjena, prava sramota 
kraju. 
 



Sprašujem, zakaj je to področje povsem neurejeno? Kaj namerava MOK urediti na tem 
področju in kdaj? Zanima me podatek o vseh voznih redih in cenah prevozov za podeželje 
MOK iz posameznega kraja do Kopra. 
 

3. NAKUP PARCELE OB OSNOVNI ŠOLI DEKANI 
 
Neuradno smo izvedeli, da je MOK odkupila parcelo ob Osnovni šoli Dekani. Prosim za 
podatek: velikost parcele, celotni stroški odkupa, kupnina, kategorija zemljišča, kdo je opravil 
cenitev in kdaj, cena za m2 ter namen nakupa.« 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17:40 uri. 
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